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ZAPISNIK 

sa 78. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 10. juna 2019. godine 

 

Sjednica je počela u 10.35 časova. 

 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora.  

 Sjednici su prisustvovali poslanici: Filip Vuković, Branko Čavor, Ana Nikolić, Boris Mugoša 

i Raško Konjević. 

Poslanik Genci Nimanbegu najavio je odsustvo sa sjednice Odbora. 

U skladu sa članom 65 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanika Nikolu Rakočevića 

zamijenila je poslanica Marta Šćepanović. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 

Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Razmatranje amandmana na Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zaradama 

zaposlenih u javnom sektoru, koje su podnijeli: 

 

 Ranko Krivokapić, Raško Konjević i  

Draginja Vuksanović Stanković    (jedan) (33-19/19-1/4) i 

 Raško Konjević       (jedan) (33-19/19-1/7); 

 

2. Tekuća pitanja. 

 

*     *     * 

Zapisnik sa 69. sjednice, čiji je sastavni dio audio zapis sa sjednice, usvojen je bez 

primjedbi. 

 

*     *     * 

 

Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, konstatovao je da poslanica Marta Šćepanović 

mijenja poslanika Nikolu Rakočevića, ali i da u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne 

Gore prisustvuje sjednici u svojstvu predstavnice predlagača zakona na koji su podnijeti 

amandmani, a koji su na dnevnom redu ove sjednice Odbora. 
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Prva tačka - RAZMATRANJE AMANDMANA (dva) NA PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I 

DOPUNAMA ZAKONA O ZARADAMA ZAPOSLENIH U JAVNOM SEKTORU 

 

Sjednici je, povodom navedene tačke dnevnog reda, a u svojstvu predstavnika podnosilaca 

amanadmana prisustvovao poslanik Raško Konjević, dok je u svojstvu predstavnika predlagača 

zakona prisustvovala poslanica Marta Šćepanović. 

 

Odbor je, nakon obrazloženja amandmana, odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 

I Z V J E Š T A J 

o razmatranju amandmana (dva) na Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

zaradama zaposlenih u javnom sektoru, koje su podnijeli poslanici: 

 

 Ranko Krivokapić, Raško Konjević i  

Draginja Vuksanović Stanković    (jedan) (33-19/19-1/4) i 

 Raško Konjević       (jedan) (33-19/19-1/7). 

 

Poslanik Raško Konjević, u svojstvu predstavnika podnosilaca amandmana, obrazložio je 

suštinu predloženih izmjena i dopuna, a poslanica Marta Šćepanović, u svojstvu predstavnice 

predlagača zakona, iskazala stav o predloženim amandmanima. 

 

I  Poslanik Raško Konjević, prihvatio je sugestiju predstavnika predlagača da izmijeni 

amandman br. (33/19-1/4), na način da glasi: 

 

AMANDMAN 

ČIan 3 kojim se dodaje dodaje član 48c, stav 1 navedenog člana mijenja se i glasi: 

„Zaposleni kome prestane radni odnos na osnovu sporazumnog prestanka radnog odnosa, 

a ostvari pravo na otpremninu u skladu sa članom 33 stav 1 tačka 3 ovog zakona, ne može 

zasnovati radni odnos u javnom sektoru, uključujući sve institucije, pravna lica i privredna 

društva obuhvaćena članom 41 ovog zakona, u periodu od pet godina od dana sporazumnog 

prestanka radnog odnosa." 

 

Predstavnica predlagača prihvatila je ovako izmijenjeni amandman. 

 

Nakon što je predstavnica predlagača prihvatila amandman koji su podnijeli poslanici 

Ranko Krivokapić, Raško Konjević i Draginja Vuksanović Stanković, Odbor je konstatovao da je 

isti postao sastavni dio teksta Predloga zakona. 

 

II  Amandman poslanika Raška Konjevića (33/19-1/7), nakon izjašnjavanja, sa jednim 

glasom „za“ i šest glasova „uzdržan" nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 
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Druga tačka – TEKUĆA PITANJA 

 

Predsjednik Odbora, obavijestio je članove Odbora da je Vlada, shodno Zakonu o 

elektronskim komunikacijama, dostavila Mišljenje na Izvještaj o radu sa Finansijskim izvještajem 

Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2018. godinu, te da su se stekli 

uslovi za razmatranje navedenog izvještaja. 

 Konstatovano je da je pet nezavisnih regulatornih tijela dostavilo izvještaje, a da se očekuje 

da izvještaj dostavi i Komisija za tržište kapitala, te je dogovoreno da se na narednoj 

sjednici Odbora razmotre izvještaji koji su već u skupštinskoj proceduri, a izvještaj 

Komisije naknadno, odnosno po dostavljajnju revizorskog izvještaja koji se odnosi na 

Komisiju.  

 

 

*     *     * 

Sjednica je završena u 10.55 časova. 

*     *     * 

 

 

Broj: 00-63-7/19- 

 

 

SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA     PREDSJEDNIK ODBORA  

Demir Mujević, s.r.             Predrag Sekulić, s.r. 


